

海洋科学集刊 第 32 集

(1991 年 10 月)

目 录

南极半岛西北部海域辩螳属(水螳虫类)一新种·····	唐质灿 (1)
南极半岛西北部水域唇口目苔藓虫的研究·····	刘锡兴、胡月妹 (7)
南极半岛西北部海域前鳃类的研究·····	齐钟彦、马绣同、王慧珍 (161)
南极半岛西北部海域软体动物双壳类的研究·····	齐钟彦、王祯瑞、王慧珍 (173)
南大洋的近爱尔斗蛸属(八腕目、头足纲)·····	董正之 (183)
南极半岛西北部水域底栖甲壳动物端足类的研究·····	任先秋、 <u>黄立强</u> (187)
南极半岛西北部海域蛇尾类研究·····	廖玉麟、孙 松、陈国通 (325)
南极半岛西北部海域海鞘类的研究·····	黄修明 (355)

STUDIA MARINA SINICA, No.32

(Oct., 1991)

CONTENTS

A New Species of the Genus <i>Symplectoscyphus</i> (Hydroida) from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Tang Zhican (1)
On the Cheilostome Bryozoans from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Liu Xixing and Hu Yuemei (7)
Study on Prosobranchia from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Qi Zhongyan, Ma Xiutong and Wang Huizhen (161)
A Study of Bivalvia from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Qi Zhongyan, Wang Zhenrui and Wang Huizhen (173)
On the <i>Pareledone</i> (Octopoda, Cephalopoda) from the Southern Ocean	Dong Zhengzhi (183)
Studies on Gammaridea and Caprellidea (Crustacea: Amphipoda) from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Ren Xianqiu and <u>Huang Liqiang</u> (187)
On a Collection of Ophiuroids from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Liao Yulin, Sun Song and Chen Guotong (325)
Report on the Ascidiacea from the Northwest Waters off the Antarctic Peninsula	Huang Xiuming (355)